

---

## Verslag Algemene ledenvergadering Biljartvereniging B.d.H. Berghem

**Datum:** 18-03-2024.  
**Tijd:** 09:30 uur.  
**Plaats:** De Berchplaets.

---

**Aanwezig:** 28 leden.

**Afwezig met bericht van verhindering:**-Jan Megens, Chris Schuts, Hans Tolboom, Gerbert Boeijen, Rien Vogels, Adriaan Brands, Christ van de Coolwijk, Jo Donkers, Leo van Oorsouw, Cees Smits, John Timmermans, Jan van der Venne, Toon Willems, Huub van Rooij en Piet van Erp. **Afwezig zonder bericht:** 6 leden.

---

### 1. **Opening.**

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

Hij vraagt een minuut stilte voor degenen die ons zijn ontvallen.

De voorzitter geeft een update over de gezondheid van Christ van de Coolwijk en deelt mede dat Leo van Oorsouw stopt met biljarten wegens gezondheid. Ook benadrukt hij dat er een bestuurswisseling aan komt.

### 2. **Aanpassing agenda/goedkeuring agenda.**

De agenda van 18-03-2024 en het verslag van 20-03-2023 liggen ter goedkeuring.

### 3. **Goedkeuring verslag algemene ledenvergadering van 20-03-2023**

Het verslag wordt goed gekeurd. Er is vergeten een lid te vermelden bij de afmelding, namelijk Marius Smits. Dit wordt voor kennisgeving aangenomen.

### 4. **Ingekomen stukken/mededelingen** Geen ingekomen stukken.

Nieuwe leden die zich bij onze vereniging aanmelden worden door Cor van Wanrooij begeleid en krijgen een informatieboekje uitgereikt van onze vereniging.

De actielijst die is meegegeven door Christ van de Coolwijk wordt behandeld door Ad Verhagen.

Voor de start van de competitie 2024/2025 willen we beginnen met de biljartopleiding. De opleiding wordt gegeven door Gerard van de Sanden met begeleiding van Cor Nelissen. De datum wordt nog nader bepaald.

Ook willen wij commissies oprichten voor diverse onderdelen voor onze biljartclub

#### 5. **Financiën/ledenbestand.**

Er zijn op dit moment 48 leden.

Dit jaar worden er grote uitgaven aan de lakens van de biljarts gedaan, dankzij de verhoging van de contributie kan dit zonder financiële problemen. Marius Smits vraagt welke leden geen contributie hoeven te betalen. Hierover beslist het bestuur na zorgvuldige afwegingen. In het kader van de privacy mag je ook geen namen noemen, aldus Chris Roelands. Het is verstandig om wel in het verslag te vermelden hoeveel personen geen contributie hoeven te betalen. Dit jaar gaat dit over 3 leden. Marius Smits vraagt om de begroting in te zien en deze normaal bij te voegen bij de uitnodiging voor de jaarvergadering. De begroting is ter plaatse in te zien bij onze penningmeester. Namens de kascontrole commissie deelt Arnold van de Wiel mede dat de kas is gecontroleerd en goedgekeurd. Deze zag er weer netjes en overzichtelijk uit.

Volgend jaar bestaat de kascontrole commissie uit Frans van Leeuwen en Rini van Hoogstraten, met als reserve Walter van Altvorst.

#### 6. **Bestuursverkiezing.**

Aftredend en herkiesbaar is Jan Kersten.

Jan wordt wederom gekozen.

Aftredend en niet herkiesbaar zijn: Ad Verhagen, Christ van de Coolwijk en Gé van Nies.

Als nieuwe bestuursleden worden voorgesteld: John Timmermans, momenteel niet aanwezig wegens vakantie, en Ger de Visser. Beiden worden met algemene stemmen aangenomen, hierop volgt een applaus en neemt Ger de Visser plaats aan de tafel bij het bestuur. Chris Roelands vraagt of er nagedacht is over de verdeling van de functies en of er een uitzondering gemaakt wordt voor de functie van voorzitter. Het nieuwe bestuur gaat de verdeling zelf invullen onder verwijzing naar de statuten. De verdeling van de-bestuursfuncties wordt via het mededelingenbord kenbaar gemaakt. Ger de Visser stelt zich voor aan de vergadering. De informatieboekjes van onze vereniging worden rondgedeeld. Als de nieuwe samenstelling van het bestuur bekend is worden er stickers verstrekt met de wijziging om in de informatieboekjes te plakken.

#### 7. **Competitie/onderlinge.**

De competitie en de onderlinge verloopt voorspoedig.

P.K.-voorronden beginnen dit jaar op 13 mei tot 17 mei. De finalewedstrijden zijn op 27 mei tot 31 mei meteen daarna de prijsuitreiking in Lith. Ad haalt aan dat er nieuwe ideeën welkom zijn.

## 8. **Onderhoud biljarts.**

Op 4 en 5 juni komen er nieuwe lakens op biljart 1,2,3,4, en 5. Er kan dan gewoon worden gebiljart.

Omdat voor aanvang van het biljarten de biljarts worden gestofzuigd, gaan de lakens langer mee en worden uiteraard daardoor ook de kosten gedrukt. Door ons is opgemerkt dat wij de biljarts meer dicht moeten leggen. Dit is besproken tijdens het gesprek met de beheerder en er wordt een oplossing gezocht voor het openleggen van de biljarts. De sleutel van de deur waar de biljartkeus liggen kunnen wij beneden ophalen, de sleutel ligt in de kassalade. De koelkast wordt beter beheerd door de dames beneden van de Berghplaats.

## 9. **Activiteiten.**

De finalewedstrijden van de onderlinge competitie moeten nog worden gepland. De jaarlijkse feestmiddag staat gepland op vrijdag 07-06-2024 waar ook de prijzen van de onderlinge competitie weer worden verdeeld. Graag willen wij dat iedereen op tijd aanwezig is.

## 10. **Wat er zoal ter tafel komt.**

Ad Verhagen behandelt de instellingsbeschikking die op 29-01-2008 afgesloten is met de KBO. Hierop vraagt Marius Smits om een kopie, deze wordt niet verstrekt, maar inzage hiervan kan altijd. Ad benadrukt ook nog eens een keer dat wij zelf kunnen beslissen wat en waar wij de financiën aan uitgeven. Jan van Dinther maakt een opmerking over de statuten, maar de voorzitter legt uit dat wij onder de statuten van de Herfstzon vallen.

Tijdens het carnaval gaat de biljartzaal dicht tot vrijdag na carnaval.

Er wordt nogmaals gevraagd om op tijd te komen op de feestmiddag. Graag iedereen om uiterlijk 13.00 uur aanwezig zijn.

## 11. **Rondvraag.**

### **Chris Roelands:**

Chris wil grotere ballen, hij bedankt ook het aftredend bestuur voor hun inzet de afgelopen jaren en vraagt om een hartelijk applaus.

### **Willy van de Hoogen:**

Willy wil graag een ter herinnering een aandenken voor de jubilarissen.

Dit wordt altijd gedaan, dit jaar zijn er 2 jubilarissen.

### **Jan van Dinther:**

Handdoek automaat moet meerdere keren worden gevuld. Hierover is al meerdere malen contact opgenomen met de Berghplaats.

### **Henk Manders:**

Wanneer worden de nieuwe teams vastgesteld?

Na de competitie worden die door de teamleiders geformeerd, samen met iemand van het bestuur.

### **Gerard Boeijen:**

Door het slecht communiceren van de teamleiders in 2 teams ging er het een en ander mis, waardoor hij naar huis werd gestuurd door een van deze teamleiders. Dit wordt voor kennisgeving aangenomen.

**Frans van Leeuwen:**

Omdat Henk Manders wil stoppen met ballenpoetsen wordt er een nieuwe ballenpoetser gevraagd. Henk Manders wil wel een maal per week meehelpen. **Ad Verhagen** deelt mede dat Cor van Wanrooij tijdelijk voorzitter wordt, totdat het nieuwe bestuur de functies heeft verdeeld.

Cor van Wanrooij spreekt namens de hele vereniging zijn dank uit aan de afgetreden bestuursleden en reikt hierbij een bosje bloemen uit.

**12. Sluiting.**

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn inbreng.

Namens het bestuur.

Secretaris Cor van Wanrooij.